
Protokoll styrelsemöte Äppelbo Östra VVO 190915 

 

Närvarande: Tom Björns, Lars Bång, Lars Larsson, Leif Hed, Jessica Geidnert, Åke Sjöström, 

Fredrik Geidnert, Fredrik Tällberg 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Val av justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Lars Bång och Lars Larsson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

4. Tilldelning/ Avskjutningsmålsfrågor 

Dala-Järna Nordvästra skötselområde: 3,2 älgar per ha. 

 

Noltjärnslagets tilldelning blir således 4 vuxna (2 tjur, 2 kor) och 4 kalv.  

 

Säfsen/Nås älgskötselområde har ett avskjutningsmål på 3,2 älgar. 40-45% skjutna 

djur skall vara kalv. 

 

Råbergslagets tilldelning  blir 2 tjurar, 2 kor och 3 kalvar 

Hummelbergets tilldelning blir 2 tjurar, 2 kor och 3 kalvar 

Sågenlagets tilldelning blir 1 tjur och 2 kor och 2 kalvar 

 

Fördelning av kött beräknas också bli rättvis enligt avskjutningsfördelningen så ingen 

älg behöver säljas. 

 

5. Slakthuset 

Styrelsen enades om att alla lag kommer att få plats även i år i slakthuset trots ökad 

tilldelning. 

Råbergslaget och Sågenlaget har en plan för att ta hand som årets ansvar för 

slakthuset med inköp. 

Tom har pratat med Lars som kommer att sätta upp ett antal belysningspunkter. 

Jan har fått uppdrag att komma in med ett förslag och offert på kylaggregat. 

Ny pump köps in till hydrofon. Tom föreslog även andra inköp som en flyttbar lampa, 

bordsfläkt för bättre luftcirkulation och kabelupprullare. 

 

 



6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

7. Nästa möte 

Söndag 9 februari kl 16:00 i Rågsvedens bystuga. Förberedande för årsmöte. 

 

8. Mötet avslutas 

 

    

Leif Hed, Ordförande   Jessica Geidnert, sekreterare 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Lars Bång    Lars Larsson 


